
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107 A
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ansæt-
telse af grundværdier for erhvervsejendomme m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 52
Er ministeren enig i, at det giver god mening at sikre en sammenhængende løsning for
den skattemæssige værdiansættelse af erhvervsejendomme, og at dette taler for, at vi
viderefører 2012-vurderingerne f.eks. med pristalsregulering, indtil der er skabt en sådan
sammenhængende løsning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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